
Zápis z mimořádné volební schůze středočeské pobočky klubu Německého 
ovčáka konané dne 15.10.2021 v Podlesí u Příbrami.

Přítomni : dle prezenční listiny

za stávající výbor přítomni : Jiří Mach
                                              ing Martina Ciprová
                                              Renata Angelovová Machová
                                              A. Sankotová
                                              Jan Hruška – revizní komise

přítomno bylo 47 členů pobočky

1.
Schůze byla zahájena v 17:00 a z důvodu malého počtu voličů byla na půl 
hodiny přerušena.
Po 30 min začala nová volební schůze.

2.
Zapisovatelem byla zvolena paní Dana Čejková
Ověřovatelem zápisu  - paní G. Vaníčková a paní A. Nelibová

3.
Volba návrhové komise – zvoleni : paní Kopecká, paní Sýkorová, paní 
Neubauerová

4.
Proběhla volba volební a sčítací komise – zvoleni : paní Petráková Hartmanová,
paní Doležalová, paní Trnková 

5.
Volba schválení programu schůze – 47 hlasů pro

6.
Před samotnou volbou oznámil pan Mach, že se členové výboru kromě paní 
Angelovové Machové a pana Hrušky vzdávají svých funkcí a nadále již nechtějí
pracovat pro středočeskou pobočku NO

7.
Volby proběhly tajnou formou.



8.
Zvolení kandidáti a jejich funkce :
Pavel Vaníček – 42 hlasů – předseda
Renata Angelovová Machová – 41 hlasů – KPCH
Gabriela Vaníčková – 40 hlasů – KPPM
Petra Furstová – 39 hlasů – člen výboru
Dana Čejková – 38 hlasů – jednatel
Lucie Kopecká – 34 hlasů – pokladník
Lubomír Jonáš – 34 hlasů – KPV
Revizní komise : J Hruška, L. Neubauerová, M. Doležalová
Nový webmaster – L. Neubauerová

9.
Byly předány materiály od jednatelky paní Ciprové nové jednatelce paní 
Čejkové
Zápisy ze schůzí, razítko pobočky, čtečka čipů, heslo na e-mail (obsah e-
mailové schránky včetně koše bohužel paní Ciprová „omylem“ celý vymazala)

10.
Diskuze : zpráva revizora pobočky pana Hrušky.
Téma bylo pouze jedno, a to vykradený účet.

Dotazy:
Jak je možné, že se přišlo na machinace s penězi až v roce 2020, když podle 
zprávy jednatelky na stránkách pobočky začaly asi již v roce 2014 ?

Otázka na revizora p. Hrušku: Jak provedl revizi ? Odpověď : Jeho práce byla 
ztížena Covid dobou a nespoluprácí výboru s RK.

Otázka na jednatelku p. Ciprovou : Jestli má nebo měla k dispozici výpisy z 
účtu ? Odpověď : Neměla, ale pro vyčíslení dluhu ji koečné stavy účtu diktoval 
ing. Novotný po telefonu.

11.
Závěr :  Vzhledem k tomu, že nemáme k dspozici žádné doklady, nezbývá, než 
čekat na závěry vyšetřování Policie ČR.

12.
Nový výbor požádá prezidenta SČKNO o výpisy z účtu pobočky.

Zapsala : Dana Čejková


